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Ordföra 

GNESTA 
KOMMUN Pensionärs- och omsorgsrådet PROTOKOLL 

    

Tid och plats Måndag den 30 augusti 2021, kl. 15.00 
plats: B-salen, Elektron 

Närvarande Ingrid Jerneborg Glimne (M), Sören Granberg (C), Chris Åkerström (V), 
Margareta Bergdahl (PRO), Marie-Louise Lundström (PRO Gnesta), Inger 
Ivarsson (PRO Stjärnhov), Sivert Eldöf (PRO Stjärnhov), Ann-Sofie Lindström 
(SPF), Bengt Landin (SPF), Agneta Johansson (FUB), Margareta Hjorth (HRF) 

Lena Karlsson Leksell, förvaltningschef 

Frånvarande Göran Ehrenhorn (SD), Sami Smedberg (S) 

Sekreterare Marie Solter 

Justerare Marie-Louise Lundström 

Möte i pensionärs- och omsorgsrådet 2021-08-30 

§ 1 Sammanträdets öppnade samt upprop 

Ingrid Jerneborg Gliillne öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Marie-Louise Lundström väljs att justera protokollet måndag den 6 september 
kl. 16.00, kansliet, Västra Storgatan 15 i Gnesta 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

Rådet godkänner dagordningen. 

§ 4 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gås igenom och läggs till handlingarna. 

§ 5 Coronasituationen 

Det finns i nuläget inte någon smittad inom förvaltningens verksamheter. På 
frågan om personalen har vaccinerat sig svara Lena Karlsson Leksell att det vet 
vi inte. 

§ 6 Budget — åtgärdsplan 

Ingrid Jerneborg Glimne informerar om att arbete med delårsbokslut pågår. Det 
finns ett underskott i budgeten som främst kommer av dyra placeringar. Arbete 
med att ta fram en åtgärdsplan pågår. Att stänga Träffpunkten kommer inte att 
vara aktuellt och är inte med i åtgärdsplanen. 



GNESTA:'ar. 
KOM MUN Pensionärs- och omsorgsrådet PROTOKOLL 2(3) 

   

Lena Karlsson Leksell framför att förvaltningen behöver bli bättre på att göra 
uppföljning på placeringar. 

§ 7 Seniordag 2021 

Margareta Bergdahl har ställt frågan till personer på Powerhuset hur man ställer 
sig till en seniordag under hösten. Svaret är att man är enig om att man vill ha en 
seniordag, men att den bör skjutas fram till början av 2022. Margareta påtalar att 
planeringen behöver påbörjas inom kort. 

§ 8 Reservkraft till våra äldreboenden 

Ingen ny information har inkommit. Göran Johansson bjuds in till rådet nästa 
möte den 29 november. 

§ 9 Köstatistik 

Lena Karlsson Leksell redgör för köstatisik för SABO och kortidsvården. 

SABO: 

Det är hittills 24 verkställda beslut till SABO i år med en genomsnittlig 
verkställighet på 20 dygn. Medelålder är 84 är. 

Kortvård: 
Under augusti fanns 372 tillgänliga dygn. Beläggningen var 285 dygn varav 
kortvård stod för 242 dygn och växelvård 43 dygn vilket ger en total 
beläggningsgrad på 77%. Medelålder 79 år. 

§ 10 Enkelt avhjälpta hinder/Hinder i den fysiska miljön 

Gällande gång- och cykelvägen i Thuleparken undrar rådet varför det inte har 
kommit upp någon skylt. Ett förslag med texten; "Sluttande gångbana — Gången 
olämplig för rullstol, rullator och barnvagn" kommer att skickas till gatuchef. 

Rallarkajen — vilka åtgärder har vidtagits. 

Järnvägsgatan — trottoaren saknar avfasning på ena sidan. 

§ 11 Organisationerna informerar 

Margareta Bergdahl (PRO) informerar om att det är svårt att få folk som ställer 
upp. PRO kommer att ha medelmsmöte nästa vecka för att höra hur man ska 
lösa problemet. Utöver tipspromenad med fika utomhus, stickgrupp och 
Jannekvällar försöker man få igång fler aktiviteter. Fortfarande behöver man 
göra anpassningar med tanke på pandemin. 

Ann-Sofie Lindström (SPF) berättar att Gnesta är som enda kommun klara med 
kartläggningen om bl.a. vård i livets slutskede. Ann-Sofie kommer att delta i ett 
möte i Malmköping med representater från andra pensionärsråd för att prata om 
hur det har varit under pandemin. 

Bengt Lanclin (SPF) informerar om att SPF har hållit årsmöte. 

Inger Ivarsson (PRO Stjärnhov) — Räkfrossa med underhållning den 7 
september. Övriga akriviteter; handarbetskurs, litteraturkurs, boccia, boule och 
golf. 
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Margareta Hjorth (HRF) informear om att årsmöte kommer att hållas nästa 
månad. 

§ 12 Ordföranden informerar 

Socialnämnden och förvaltningen kommer att ha en Framtidsdag den 17 
september där man kommer att jobba med Framtidsplanen. Information om 
Framtidsplanen kommer att delges till rådet vid senare tillfälle. 

§ 13 Övriga frågor 

Workshop inför Framtidsplanen diskuterades under punkt 12. 

Hörselombud — Margareta Hjorth berättar att HRF har som önskemål att få ett 
hörselombud att komma till Gnesta, men att det är svårt att få till. De jobbar 
vidare med frågan. Margareta berättar också att HRF har kontrollerat 
hörslingorna i hela kommunen och de på Träffpunkten och i B-salen inte fick 
godkänt. 

Blanketter för samtycke till publicering på kommunens hemsida (avseende 
rådets protokoll) delades ut. Det finns även en e-tjänst på kommunens hemsida 
för att anmäla samtycke. 

Margareta Bergdahl framför att man tycker det är jättebra att kortvården kan ta 
del av aktiviteter som ordnas av Strandhagens dagvård. 

§ 14 Nästa möte 

Presidium den 9 november id 15.00 

Nästa sammanträde för rådet måndag 29 november kl. 15.00 

Marie Solter 

Sekreterare 
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Marie-Louise Lundström 

Justerare 
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